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Meer informatie gewenst over gerealiseerde prestaties en effecten
Het is wenselijk dat de minister van VWS in zijn beleidsverslag meer informatie geeft 
over de geleverde prestaties en behaalde effecten. Daarmee kan hij ook zijn beleids-
conclusies beter onderbouwen.

Verbeteringen bij inning eigen bijdrage zorg
Er zijn veel inspanningen verricht om de knelpunten op te lossen bij de inning van de 
eigen bijdragen door het Centraal Administratie Kantoor (CAK). Inmiddels zijn de meest 
urgente problemen aangepakt en is het aantal klachten gedaald. Wij vragen de minister 
van VWS een termijn te stellen waarbinnen de verbeteringen volledig gerealiseerd  
zullen zijn.

Voor het elfde jaar problemen in subsidiebeheer
Het Ministerie van VWS is er in 2009 opnieuw niet in geslaagd 
de problemen in het subsidiebeheer op te lossen. De 
problemen spelen al sinds 1998. Een positieve ontwikkeling in 
2009 is de halvering van het percentage onrechtmatigheden en 
onzekerheden in de subsidies. Als het ministerie er komend jaar 
niet in slaagt het subsidiebeheer verder te verbeteren, 
overwegen wij bezwaar te maken.

Subsidies academische ziekenhuizen ook in 2009 niet 
verantwoord 
De subsidies aan ziekenhuizen met een academische functie 
zijn net als in 2008 ten onrechte niet verantwoord in het 
jaarverslag. Het gaat in 2009 om een bedrag van A 641,7 
miljoen. Hierdoor wordt de tolerantiegrens voor het 
jaarverslag overschreden. De wetswijziging die hiervoor 
nodig is, is vertraagd. Wij vragen de minister van VWS de 
verantwoording binnen één jaar op orde te brengen.


